

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### A Meta-Analysis of the Efficacy and Safety of Recombinant Human Vascular Endostatin Combined with Cisplatin in the Treatment of Non-Small Cell Lung Cancer with Malignant Pleural Effusion

(重组人血管内皮抑制素联合顺铂治疗非小细胞肺癌恶性胸腔积液的疗效及安全性的 Meta 分析)

- Z. S. ZHAO, Y. H. YANG, X. Y. WANG, W. W. ZHOU, Z. Z. WANG.....17

### Analysis of the Efficacy of Gefitinib in the Treatment of Brain Metastases of Lung Adenocarcinoma

(吉非替尼治疗一例肺腺癌脑转移患者疗效分析)

- Y. M. BAI, Y. CHEN, J. W. WU, S. N. KONG, X. T. LI, H. M. ZHANG.....26

### Distribution of FSHR and ER- $\alpha$ and Their Colocalization with GnRHR in Gastric Carcinoma

(FSHR、ER- $\alpha$  在胃癌组织中的免疫荧光分布及其与 GnRHR 的共定位观察)

- Y. T. MA, W. N. SHI, X. L. LI, L. Q. ZHOU.....33

### The Clinical Value of GDP and CHOP in Peripheral T-Cell Lymphoma Not Otherwise Specified

(GDP 与 CHOP 对非特异性外周 T 细胞淋巴瘤的临床价值)

- C. E. SUN, G. A. FENG.....39

### Meta Analysis of Hsp90 in the Diagnosis and Treatment of Non-Small Cell Lung

Cancer in Chinese Population

(Hsp90 在中国人群非小细胞肺癌临床诊治应用的 Meta 分析)

- X. Y. WANG, Y. H. YANG, Z. Z. WANG, W. W. ZHOU, Z. S. ZHAO, H. X. WANG.....44